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Styrelsemöte den 10 maj 2021 via Zoom. 
 
 
Närvarande: 
Mats Lohmander, ordförande 
Monika Broberg, kassör 
Emanuel Eriksson, ledamot 
Lena Lundorff, ledamot 
Lars Båld, ledamot  
 

 

Tom Hemréus, suppleant 
Erik Johansson, suppleant 
Helene Andersson Novela, ledamot 
Olle Ekström, sekreterare 

1. Val av sekreterare 

Olle utsågs som sekreterare för mötet. 

2. Val av justerare 

Helene utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. Beslöts att protokoll kan 
publiceras på hemsidan utan underskrifter. Årsmöten, konstituerande styrelsemöten 
och möten med viktiga beslut bör dock vara underskrivna vid publicering. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna.  

4. Rapporter  

Rapporterat från:  

 AB Kosters Framtid, Helene representerar Samhällsföreningen och har tillträtt 
som styrelseledamot. Deras rapport från apr 2021 finns på hemsidan 
https://www.kostersframtid.se/nyheter/ 

 KIFAB, årsmöte har hållits 
 Kosterstiftelsen, Lena kommer att rapportera från Kosterstiftelsen 
 Kulturprojektet, Tom rapporterade att planeringen är i gång för Konst- och 

Kulturfest till den 30 november 
 Skärgårdsrådet, en plats som suppleant finns ledig i styrelsen. Helene är 

kontaktperson för Samhällsföreningen i Skärgårdsrådet 
 Ekonomi, Erik har fått tillgång till föreningens bankkonto för knytning mot 

Fortnox 
 

5. Bidrag Covidhantering på Koster 

Bidrag har beviljats Kosters Samhällsförening från Tordénstiftelsen via Bohusläns 
skärgårdsråd för Covidhanteringen. Bidraget är tänkt att komma alla på Koster till 
godo. Hur bidraget ska användas tas upp vid kommande möte.  

6. Medlemskap och register 

Ett avstämt register över föreningens medlemmar bör finnas. Enligt stadgarna är man 
medlem om man betalt medlemsavgift, är mantalsskriven och permanentboende på 
Kosteröarna till dess man avsagt sig medlemskapet eller blivit utesluten av styrelsen. 

7. Samhällsföreningens representation i styrelser 

Som delägare i KIFAB (Kosters Ideella Förvaltnings AB) och Kosterstiftelsen bör 
Samhällsföreningen sträva efter att ha en representant i valberedningarna för dessa.  
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8. Bemanning av linfärjan 

Samhällsföreningen bör bevaka frågan om bemanning av linfärjan. I första hand via 
tjänstemännen på Tekniska förvaltningen inom kommun och med kommunens 
politiker via Kosternämnden. Mats tar kontakt med Göran Lyth.  

9. Vision för Koster 

Via Kosternämnden har ett förslag från Hans Arén och Ulla Herlitz till en 
seminarieserie  ”Koster – en levande bygd” kommit till Samhällsföreningen. För att 
undersöka intresset skulle en enkät kunna genomföras i samband med 
kulturprojektet. Mats tar upp frågan med AB Kosters Framtid. 

10. Övrigt 

Ett arbete pågår för att ordna en transporttjänst på Syd motsvarande den ”färdtjänst” 
som finns på Nord. 

11. Kommande Styrelsemöten 

Måndagar kl 19:15-21:15; 20 september, 22 november, 17 januari och 28 februari  

 

Sekreterare Justeras 

 

Olle Ekström Mats Lohmander Helene Andersson Novela  


